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ROMANIA 
JUDETUL HUNEDOARA 
CONSILIUL JUDETEAN 
 
 
 
 
 
 

PROCES VERBAL 
încheiat în ședința ordinară a Consiliului Județean Hunedoara 

din data de 30 aprilie 2024 

 
 
 
  In conformitate cu prevederile art.178 alin.1 și art.179 alin.2 
lit. a din Ordonanța de Urgență a Guvernului României nr.57/2019 
privind Codul administrativ, prin Dispoziția Președintelui Consiliului 
Județean Hunedoara nr.155/2024, Consiliul Județean Hunedoara a fost 
convocat și s-a întrunit în ședință ordinară, în sala de ședințe de la 
sediul acestuia din Deva, B-dul 1 Decembrie 1918 nr.28, în data de 30 
aprilie, ora 14:00. 
   La ședință sunt prezenți: Nistor Laurențiu – președintele 
Consiliului Județean Hunedoara; Bădin Ion și Țambă Alin Adam – 
vicepreședinți ai Consiliului Județean Hunedoara; Angalita Lenuța, 
Arion Viorel, Bălănesc Doinița Maria, Bârea Vasile, Bogdan Sever, Chiș 
Alexandru, Chivu Cristina, Ciodaru Iulian Dacian, Cobori Gabriela 
Sorina, Coltescu Marin, Demeter Ioan, Dobra Ramona Andreea, Dunca 
Victoria Alina, Gligor Dorin Oliviu, Hirghiduși Ion, Ivăniși Maria, 
Logofătu Daniela Maria, Micula Dacian Claudiu, Morar Nicolae Simion, 
Mutulescu Marius, Muzsic Robert Eugen, Pârvuța Gabriel Ionuț, Petruș 
Adrian,  Popa Dorin Ioan, Rus Ioan, Socaci Andrei, Ștaier Ioan Dumitru, 
Ștefănie Maria, Zvîncă Adrian – consilieri  județeni;  Dan Daniel – 
secretarul general al județului.  
    Lipsește de la ședință doamna consilier județean Mate 
Marta. 
      Ședința este condusă de domnul președinte Nistor 
Laurențiu.  
  Nistor Laurențiu: 
  Doamnelor și domnilor consilieri județeni, declar deschise 
lucrările ședinței. Vă rog să vă ridicați pentru intonarea Imnului 
Național! 

după intonarea imnului 
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  Nistor Laurențiu:   
    Vă mulțumesc. Mulțumesc presei, atâta presă, televiziuni 
nu am văzut demult la ședință. Aveți ceva premoniții cumva sau ceva? 
Doamne ferește. Eu mă bucur că sunteți atât de mulți prezenți, 
televiziune, presă înseamnă că ședințele de consiliu județean au o 
importanță deosebită nu numai pentru dumneavoastră, pentru presă, 
pentru toți cetățenii și vă mulțumesc că avem posibilitatea ca ședințele 
noastre să fie preluate prin intermediul dumneavoastră și văzute de 
către toți cetățenii care doresc să vadă ceea ce se discută la consiliul 
județean. 
   Întrucât sunt prezenţi un număr de 31 consilieri județeni, la 
care se adaugă președintele consiliului județean (32), potrivit art.180 
alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului României nr.57/2019 
privind Codul administrativ, ședința este legal constituită.  
  Dau cuvântul secretarului general al județului, pentru a 
supune la vot procesul verbal încheiat în ședința anterioară. 
  Dan Daniel: 
  În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului României nr.57/2019 privind Codul 
Administrativ, supun spre aprobare procesul verbal încheiat în ședința 
extraordinară din data de 19 aprilie 2024: 

- Cine este pentru? 
- Împotrivă? 
- Abţineri? 

  Procesul verbal a fost aprobat cu unanimitate de voturi (32). 
Nistor Laurențiu: 

  Vă rog domnul Daniel. 
  Dan Daniel: 
    În conformitate cu prevederile art.135 alin.8 din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, am 
suplimentat ordinea de zi și, de asemenea, tot potrivit Codului 
administrativ, proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, 
statului de funcţii și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale 
Direcției Generale de Administrare Monumente și Promovare Turistică 
a Județului Hunedoara a fost retras. 
 

x 
 
    Nistor Laurențiu: 
        Domnilor consilieri, permiteți-mi să vă prezint următorul 
proiect al ordinii de zi, astfel cum v-a fost transmisă tuturor și cum s-a 
discutat și în ședințele comisiilor de specialitate: 
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1. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de 
funcții ale Sanatoriului de Pneumoftiziologie Geoagiu; 

2. Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unor terenuri din 
domeniul public al Comunei Râu de Mori în domeniul public al 
Județului Hunedoara în scopul realizării proiectului de interes public 
județean ”Reabilitare drumuri județene pentru dezvoltarea 
infrastructurii turistice și promovarea patrimoniului economic și 
cultural al județului Hunedoara, tronson de reabilitat DJ 686: 
Sântămărie-Orlea (Dn66)-Cabana Râușor km 0+000-km 27+500”; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții al Centrului 
de Cultură și Artă al Județului Hunedoara; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Contractelor de 
delegare a gestiunii serviciului public de transport judeţean de 
persoane prin curse regulate în aria teritorială de competenţă a 
Judeţului Hunedoara și atribuirii licențelor de traseu, pentru unii 
operatori de transport rutier; 

5. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului 
Judeţean Hunedoara în comisia de concurs/examen şi în comisia de 
soluţionare a contestaţiilor  pentru ocuparea funcţiilor de director 
medical și director financiar contabil la Sanatoriul de 
Pneumoftiziologie Brad; 

6. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului membrului 
fondator - Județul Hunedoara în  Adunarea Generală a Asociației 
Club Sportiv F.C. CORVINUL HUNEDOARA 1921; 

7. Proiect de hotărâre privind analiza şi aprobarea execuţiei bugetelor 
aflate în autoritatea Consiliului Judeţean Hunedoara întocmite pe 
secţiunea de funcţionare şi dezvoltare pentru trimestrul I  2024; 

8. Proiect de hotărâre privind analiza şi aprobarea execuţiei bugetului 
împrumuturilor interne ale Consiliului Judeţean Hunedoara pentru 
trimestrul I 2024; 

9. Proiect de hotărâre privind darea în administrarea Direcției Generale 
de Administrare Monumente și Promovare Turistică a Județului 
Hunedoara, a unei construcții ce aparține domeniului public al 
Județului Hunedoara; 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului asupra situației 
gestionării bunurilor Consiliului Județean Hunedoara la 31 
decembrie 2023; 

11. Proiect de hotărâre pentru modificarea art.2 al Hotărârii 
Consiliului Județean Hunedoara nr.15/2023 privind aprobarea 
cuantumului contribuției de întreținere lunară datorată de  beneficiarii 
de servicii,  acordate de Unitatea de Asistență Medico – Socială 
Baia de Criș, precum și a costului mediu lunar de întreținere; 
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12. Proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării numărului de 
posturi repartizate pentru personalul neclerical angajat în unitățile de 
cult din Județul Hunedoara;  

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea însușirii Protocolului 
nr.29994/9472/2024 de predare-primire a unui teren din domeniul 
public al Municipiului Hunedoara în domeniul public al Județului 
Hunedoara; 

14. Întrebări, interpelări. 
    În conformitate cu prevederile art.135 alin.8 din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, vi s-a 
propus suplimentarea ordinii de zi cu următoarele puncte: 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a 
temei de proiectare pentru obiectivul de investiții „Instalare sistem 
de iluminat arhitectural pe sediul Consiliului Judeţean 
Hunedoara”; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a 
temei de proiectare pentru obiectivul de investiții „Crearea 
infrastructurii verzi în perimetrul ansamblului Exploatarea Minieră 
Petrila”; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea privind aprobarea notei 
conceptuale și a temei de proiectare pentru obiectivul de investiții 
„Regenerare și revitalizare urbană în perimetrul ansamblului 
Exploatarea Minieră Petrila”; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a 
temei de proiectare pentru obiectivul de investiții „Înființare centru 
de creativitate și inovare Robotics Hub prin consolidarea, 
reabilitarea și punerea în valoare a obiectivelor: c4 stația 
ventilatoare centru, c12 casa mașinii la skip nou, c18 puțul nou cu 
skip aflate în perimetrul ansamblului Exploatarea Minieră Petrila”; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat 
pentru obiectivul de investiții “Modernizare DJ668A: 
Streisângeorgiu (DJ668) - Chițid - Boșorod – Luncani – Târsa - 
Costești (DJ705A), km12+410-15+410”; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcții al 
Spitalului Județean de Urgență Deva; 

- Proiect de hotărâre privind însușirea în patrimoniul Județului 
Hunedoara a bunurilor rezultate în urma finalizării obiectivului de 
investiții “Restaurare Castel Nopcsa, sat Săcel, comuna 
Sântămăria – Orlea, județul Hunedoara”; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare pe anul 
2023 ale SC APA PROD SA Deva; 
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- Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului propriu 
al Județului Hunedoara pe anul 2024, precum și modificarea 
programului de investiții, anexă la buget; 

- Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului anual al 
bugetului propriu al judeţului Hunedoara rezultat la închiderea 
exerciţiului bugetar  al anului 2023, ca sursă de finanţare a 
cheltuielilor secţiunii de dezvoltare  prevăzute în bugetul propriu 
al judeţului Hunedoara pe anul 2024; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de 
funcţii și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale 
Direcției Generale de Administrare Monumente și Promovare 
Turistică a Județului Hunedoara; 

- Proiect de hotărâre privind darea în administrarea Direcției 
Generale de Administrare Monumente și Promovare Turistică a 
Județului Hunedoara a construcției „Stație de salvare” ce aparține 
domeniului public al Județului Hunedoara. 

    De asemenea, în conformitate cu prevederile art.135 alin.6 
din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, vă propun retragerea de pe lista suplimentară a 
proiectului de hotărâre privind aprobarea organigramei, statului de 
funcţii și Regulamentului de Organizare și Funcționare ale Direcției 
Generale de Administrare Monumente și Promovare Turistică a 
Județului Hunedoara. 

    Se supune la vot proiectul ordinii de zi astfel modificat: 
- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

    Ordinea de zi astfel modificată a fost aprobată cu 
unanimitate de voturi (32). 
    Nistor Laurențiu: 
      Dau cuvântul domnului secretar general. 
    Dan Daniel: 
    Vă informăm că proiectele de hotărâre ce vor fi supuse 
votului dumneavoastră îndeplinesc condițiile art.136 din Ordonanța de 
Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, fiind însoțite de referatele de 
aprobare, rapoartele de specialitate ale compartimentelor de resort și 
de avizele comisiilor de specialitate. 
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I. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
organigramei și statului de funcții ale Sanatoriului de Pneumoftiziologie 
Geoagiu. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de 
funcții ale Sanatoriului de Pneumoftiziologie Geoagiu: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 

 
 

II. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind solicitarea trecerii 
unor terenuri din domeniul public al Comunei Râu de Mori în domeniul 
public al Județului Hunedoara în scopul realizării proiectului de interes 
public județean ”Reabilitare drumuri județene pentru dezvoltarea 
infrastructurii turistice și promovarea patrimoniului economic și cultural 
al județului Hunedoara, tronson de reabilitat DJ 686: Sântămărie-Orlea 
(Dn66) - Cabana Râușor km 0+000-km 27+500”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
 



7 
 

  Nistor Laurențiu: 
  Vreau să vă spun câteva cuvinte. Iată că și acest tronson 
de drum, pe o lungime destul de mare - de la kilometrul 0 la kilometrul 
27+500 - va fi trecut la reabilitare și sperăm că anul acesta va fi și 
rezolvat. Dacă este cineva care, totuși, mai dorește să spună ceva sau 
poate mulțumește careva că se face drumul acesta? Nu e interesat 
nimeni. 
    Nemaifiind alte intervenții cu privire la acest punct, se 
supune la vot proiectul de hotărâre privind solicitarea trecerii unor 
terenuri din domeniul public al Comunei Râu de Mori în domeniul public 
al Județului Hunedoara în scopul realizării proiectului de interes public 
județean ”Reabilitare drumuri județene pentru dezvoltarea infrastructurii 
turistice și promovarea patrimoniului economic și cultural al județului 
Hunedoara, tronson de reabilitat DJ 686: Sântămărie-Orlea (Dn66) - 
Cabana Râușor km 0+000-km 27+500”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

  Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 

 
 
 

III. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea statului 
de funcții al Centrului de Cultură și Artă al Județului Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
  Nistor Laurențiu: 
  Dați-mi voie să-l felicit pe directorul Centrului de Cultură și 
Artă al Județului Hunedoara, domnul Ciprian Roman. Cred că merită 
să-l aplaudați și dumneavoastră pentru tot ce face în acest domeniu. 
Este un om deosebit și numai ultima întâlnire pe care ați avut-o cu o 
săptămână înainte, duminica trecută, a fost de o importanță deosebită 



8 
 

zic eu. Ați reușit să adunați sute de oameni la comemorarea celor 22 
de ani de când renumitul nostru doinitor, Drăgan Munteanu, a trecut la 
cele veșnice. Vă mărturisesc că am fost impresionat. S-a adus o parte 
a presei care era pregătită să mă critice, dar nu au avut - nu că nu au 
avut curajul - nu au avut obiectul criticii. Fiindcă spunea un mare 
realizator de televiziune - nu-i dau numele, că pe urmă îl fac prea mare 
– spunea: am venit cu două zile înainte să vad dacă v-ați ținut de 
cuvânt cu ce ați promis în 2023, pe Dealul Cornetului, când v-ați urcat 
pe scenă. Și am văzut că ați realizat. Adică ce ați aprobat și 
dumneavoastră, știm cu toții, asfaltarea drumului până dincolo de casa 
lui Drăgan Munteanu, în comuna Bunila. Este un lucru deosebit, iar 
ceea ce a făcut domnul Ciprian Roman a fost de excepție. Portul 
popular și obiceiurile din zona Pădurenilor ne lasă profund impresionați 
pe toți și cred că toată lumea și-ar dori și multe țări și-ar dori să aibă 
asemenea zone etnografice cum avem noi. Vă mulțumesc. 
    Nemaifiind alte intervenții cu privire la acest punct, se 
supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea statului de funcții 
al Centrului de Cultură și Artă al Județului Hunedoara:  

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

  Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
 

 
 

IV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
încheierii Contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de 
transport judeţean de persoane prin curse regulate în aria teritorială de 
competenţă a Judeţului Hunedoara și atribuirii licențelor de traseu, 
pentru unii operatori de transport rutier. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul 
Comisiei privind servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
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  Nistor Laurențiu: 
  Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră? Vă rog 
doamna consilier. 
  Chivu Cristina: 
  Numai o întrebare: aș vrea să știu dacă și acești operatori 
de transport, cei care vor semna acum contractele, vor avea ca și firma 
BV Dasler de la Brad lipite afișe electorale pe ele pe teren. 
  Nistor Laurențiu: 
  Asta vă rog să-i întrebați pe ei. Si chiar vă indic. Și e bine 
că e televizată această ședință, întrebați-i pe ei, nu pe mine, poate 
dumneavoastră le-ați indicat să pună afișe, noi nu le-am indicat. Dacă 
un transportator sau un cetățean oarecare care vrea să-și pună un afiș 
cu cineva, poate să o facă. Așa că întrebați-i pe ei, chiar în scris. Nu 
am știut că veți pune această întrebare; vă mărturisesc sincer că, dacă 
știam, îi aduceam la fața locului. Dar puneți-le întrebarea; mâine nu, că 
sunt plecat, dar luni vă dau adresa lor, dacă vreți să le transmiteți în 
scris întrebarea. Deci nu pot să răspund eu pentru ceea ce face fiecare 
transportator, fiecare face ce vrea. De exemplu: eu, pe mașina mea, 
pot să-l pun pe domnul Mutulescu… 
  Mutulescu Marius: 
  Vă mulțumesc. 
  Nistor Laurențiu: 
   …și să umblu în tot județul cu poza domnului Mutulescu. 
Îmi pace de dânsul, e prieten cu mine, ce aveți? Aveți ceva împotrivă? 
Am folosit exemplul domnului Mutulescu ca să nu spun că pun o 
doamnă, că probabil atunci vă supărați restul, că de ce nu le pun pe 
toate. Altă întrebarea dacă mai este? 
    Nemaifiind alte intervenții cu privire la acest punct, se 
supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea încheierii 
Contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de transport 
judeţean de persoane prin curse regulate în aria teritorială de 
competenţă a Judeţului Hunedoara și atribuirii licențelor de traseu, 
pentru unii operatori de transport rutier: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

  Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(32). 
  Nistor Laurențiu: 
  Parcă și în Călan am văzut nu știu ce firmă cu poze pe 
mașini, dar nu m-a interesat. Erau pe o basculantă parcă puse, ca să 
se vadă mai înalte, sigur. Dar sunt omul care chiar nu mă uit la lucruri 
mici, minore. 
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V. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind desemnarea 
reprezentanţilor Consiliului Judeţean Hunedoara în comisia de 
concurs/examen şi în comisia de soluţionare a contestaţiilor  pentru 
ocuparea funcţiilor de director medical și director financiar contabil la 
Sanatoriul de Pneumoftiziologie Brad. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate:    
  Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului 
Judeţean Hunedoara în comisia de concurs/examen şi în comisia de 
soluţionare a contestaţiilor  pentru ocuparea funcţiilor de director 
medical și director financiar contabil la Sanatoriul de Pneumoftiziologie 
Brad:  
    Nistor Laurențiu: 
    Stimați colegi, primele patru articole din proiectul de 
hotărâre se vor adopta prin vot secret. Vă rog să faceți propuneri. 
  Staier Ioan Dumitru: 
  Deci vorbim de punctul 5 din ordinea de zi. O să propun 
specialiști din cadrul aparatului de specialitate al consiliului județean: 
pe doamna Josan Carmen Daniela în comisia de concurs/examen și pe 
domnul Toncean Blaga Tudor Bogdan la comisia de soluţionare a 
contestaţiilor. 
  Dan Daniel: 
  Si la director medical și la director financiar contabil? 
  Staier Ioan Dumitru: 
  Da, la ambele concursuri. 
    Nistor Laurențiu: 
  Dacă sunt și alte propuneri? Dacă nu mai sunt și alte 
propuneri, vă rog să pregătiți buletinele de vot și trecem la vot. 
  Doamna consilier, până când se fac buletinele de vot vă 
mai dau un răspuns. Am înțeles că la Orăștie voturile unui candidat, 
afișele unui candidat stau la dispecer, așteaptă să le schimbe, să le 
rotească. Foarte bine, să le rotească! Cred că pun PSD-ul, după aia 
pun PNL-ul, vedeți? Dar nu e treaba mea cum le rotesc.  
    După consemnarea propunerilor, se procedează la 
exercitarea votului secret. In temeiul art.243 alin.1 lit.k din Ordonanța 



11 
 

de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare, secretarul general al județului, 
asistat de comisia de numărare a voturilor, procedează la numărarea 
voturilor și consemnarea rezultatului votării, după care prezintă plenului 
procesele verbale de numărare a voturilor: 
    Pentru desemnarea unui reprezentant al Consiliului 
Judeţean Hunedoara pentru ocuparea funcţiei de director medical la 
Sanatoriul de Pneumoftiziologie Brad au fost exprimate 32 voturi, din 
care 32 valabile; pentru doamna Josan Carmen Daniela au fost 
exprimate 32 voturi pentru. 
    Astfel a fost adoptat art.1 din proiectul de hotărâre. 
    Pentru desemnarea unui reprezentant al Consiliului 
Judeţean Hunedoara în comisia de soluţionare a contestaţiilor pentru 
ocuparea funcţiei de director medical la Sanatoriul de 
Pneumoftiziologie Brad au fost exprimate 32 voturi, din care 32 
valabile; pentru domnul Toncean Blaga Tudor Bogdan au fost 
exprimate 32 voturi pentru. 
    Astfel a fost adoptat art.2 din proiectul de hotărâre. 
    Pentru desemnarea unui reprezentant al Consiliului 
Judeţean Hunedoara în comisia de concurs/examen pentru ocuparea 
funcţiei de director financiar contabil la Sanatoriul de Pneumoftiziologie 
Brad au fost exprimate 32 voturi, din care 32 valabile; pentru doamna 
Josan Carmen Daniela au fost exprimate 32 voturi pentru. 
    Astfel a fost adoptat art.3 din proiectul de hotărâre. 
    Pentru desemnarea unui reprezentant al Consiliului 
Judeţean Hunedoara în comisia de soluţionare a contestaţiilor pentru 
ocuparea funcţiei de director la Sanatoriul de Pneumoftiziologie Brad 
au fost exprimate 32 voturi, din care 32 valabile; pentru domnul 
Toncean Blaga Tudor Bogdan au fost exprimate 32 voturi pentru. 
    Astfel a fost adoptat art.4 din proiectul de hotărâre. 
   Articolul 5 se adoptă prin vot deschis: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

S-a adoptat cu unanimitate de voturi (32). 
  Astfel a fost adoptat proiectul de hotărâre. 
  Domnul consilier județean Arion Viorel a părăsit sala de 
ședință, astfel că numărul consilierilor județeni prezenți la ședință este 
30, număr la care se adaugă președintele consiliului județean (31). 
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VI. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind desemnarea 
reprezentantului membrului fondator - Județul Hunedoara în  Adunarea 
Generală a Asociației Club Sportiv F.C. CORVINUL HUNEDOARA 
1921. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind desemnarea reprezentantului membrului 
fondator - Județul Hunedoara în  Adunarea Generală a Asociației Club 
Sportiv F.C. CORVINUL HUNEDOARA 1921: 
  Nistor Laurențiu: 
    Primul articol din proiectul de hotărâre se adoptă prin vot 
secret. Vă rog să faceți propuneri. 
  Staier Ioan Dumitru: 
  Domnule președinte, pentru această nouă colaborare pe 
care o să o avem, asociere de fapt, cu Asociația Club Sportiv Corvinul 
Hunedoara 1921, grupul de consilieri PSD îl propune pe domnul Filip 
Cosmin. 
  Nistor Laurențiu: 
  Dacă mai sunt și alte propuneri? Dacă nu mai sunt, vă rog 
să-l treceți pe buletinul de vot. 
  Staier Ioan Dumitru: 
  Domnule președinte, vă rog! Dacă-mi dați voie, aș vrea să 
mai intervin și să vă reamintesc, să vă spun o amintire. Acum 45 de 
ani, eram membru al consiliului de administrație al F.C. Corvinul, din 
partea tineretului de atunci. Și tot în 1979 a fost anul când Corvinul a 
luptat pentru revenirea în Divizia A. 
  Nistor Laurențiu: 
  Vreau să vă mulțumesc tuturor consilierilor județeni, pentru 
că dumneavoastră, împreună cu mine, am adoptat hotărârea prin care 
Consiliul Județean Hunedoara a intrat în parteneriat cu Primăria 
Municipiului Hunedoara și cu trei firme. Astfel este posibil ca această 
echipă deosebită, acest club, să poată să se pregătească pentru prima 
ligă. De asemenea, trebuie să-i felicităm din tot sufletul pentru 
performanța la care au ajuns. Este ceva istoric ca o echipă de liga a II-
a să bată trei echipe de liga I consecutiv și cu șanse mari de a câștiga 
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și Cupa României. Să le urăm succes de pe acum. Vă rog să trecem la 
vot! 
   După consemnarea propunerii în buletinele de vot, se 
procedează la exercitarea votului secret. In temeiul art.243 alin.1 lit.k 
din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, secretarul 
general al județului, asistat de comisia de numărare a voturilor, 
procedează la numărarea voturilor și consemnarea rezultatului votării, 
după care prezintă plenului procesul verbal de numărare a voturilor. 
Din acesta rezultă că au fost 31 voturi exprimate, din care 30 valabile și 
un vot nul; pentru domnul Filip Cosmin au fost exprimate 30 voturi 
pentru și un vot împotrivă. 
    Astfel a fost adoptat art.1 din proiectul de hotărâre. 
   Articolul 2 se adoptă prin vot deschis: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

S-a adoptat cu unanimitate de voturi (31). 
  Astfel a fost adoptat proiectul de hotărâre. 
  Nistor Laurențiu: 
  Stimați colegi, v-aș ruga să suspendăm pentru câteva 
minute ședința; avem ceva deosebit, cred că sunteți de acord. Poate îl 
cunoașteți pe domnul director general de la ADR Vest, domnul Sorin 
Maxim. 
    Domnule director, bine ați venit la noi! Sunt convins că ați 
venit cu niște vești bune, așa cum de fiecare dată o faceți pentru 
județul Hunedoara. 
    Lucrările ședinței sunt întrerupte pentru semnarea 
contractului de finanțare pentru obiectivul de investiții Modernizare DJ 
705A Orăștie-Costești-Sarmizegetusa Regia. 
 

 
 
 

VII. 
Se reiau lucrările ședinței ordinare 

 
    Se prezintă proiectul de hotărâre privind analiza şi 
aprobarea execuţiei bugetelor aflate în autoritatea Consiliului Judeţean 
Hunedoara întocmite pe secţiunea de funcţionare şi dezvoltare pentru 
trimestrul I  2024. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
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    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind analiza şi aprobarea execuţiei bugetelor 
aflate în autoritatea Consiliului Judeţean Hunedoara întocmite pe 
secţiunea de funcţionare şi dezvoltare pentru trimestrul I  2024: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
 
 
 

VIII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind analiza şi 
aprobarea execuţiei bugetului împrumuturilor interne ale Consiliului 
Judeţean Hunedoara pentru trimestrul I 2024. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind analiza şi aprobarea execuţiei bugetului 
împrumuturilor interne ale Consiliului Judeţean Hunedoara pentru 
trimestrul I 2024: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

  Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
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IX. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind darea în 
administrarea Direcției Generale de Administrare Monumente și 
Promovare Turistică a Județului Hunedoara, a unei construcții ce 
aparține domeniului public al Județului Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind darea în administrarea Direcției Generale 
de Administrare Monumente și Promovare Turistică a Județului 
Hunedoara, a unei construcții ce aparține domeniului public al Județului 
Hunedoara: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria nu 
participă la adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul 
voturilor exprimate la acest punct este 30. 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(30). 

 
 
 

X. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
Raportului asupra situației gestionării bunurilor Consiliului Județean 
Hunedoara la 31 decembrie 2023. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea Raportului asupra situației 
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gestionării bunurilor Consiliului Județean Hunedoara la 31 decembrie 
2023: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
 
 

 
XI. 

 
    Se prezintă proiectul de hotărâre pentru modificarea art.2 al 
Hotărârii Consiliului Județean Hunedoara nr.15/2023 privind aprobarea 
cuantumului contribuției de întreținere lunară datorată de  beneficiarii 
de servicii,  acordate de Unitatea de Asistență Medico – Socială Baia 
de Criș, precum și a costului mediu lunar de întreținere. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul 
Comisiei privind servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre pentru modificarea art.2 al Hotărârii Consiliului 
Județean Hunedoara nr.15/2023 privind aprobarea cuantumului 
contribuției de întreținere lunară datorată de  beneficiarii de servicii,  
acordate de Unitatea de Asistență Medico – Socială Baia de Criș, 
precum și a costului mediu lunar de întreținere: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
 
 

 



17 
 

XII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
suplimentării numărului de posturi repartizate pentru personalul 
neclerical angajat în unitățile de cult din Județul Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
  Bârea Vasile: 
  Domnule președinte, vă rog să se consemneze că nu 
particip la vot la acest punct. 
  Nistor Laurențiu: 
  Mulțumesc. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea suplimentării numărului de 
posturi repartizate pentru personalul neclerical angajat în unitățile de 
cult din Județul Hunedoara: 
    Domnul consilier județean Bârea Vasile nu participă la 
adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul voturilor 
exprimate la acest punct este 30. 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(30). 

 
 
 

XIII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea însușirii 
Protocolului nr.29994/9472/2024 de predare-primire a unui teren din 
domeniul public al Municipiului Hunedoara în domeniul public al 
Județului Hunedoara. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
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    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea însușirii Protocolului 
nr.29994/9472/2024 de predare-primire a unui teren din domeniul 
public al Municipiului Hunedoara în domeniul public al Județului 
Hunedoara: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
 
 
 

XIV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea notei 
conceptuale și a temei de proiectare pentru obiectivul de investiții 
„Instalare sistem de iluminat arhitectural pe sediul Consiliului Judeţean 
Hunedoara”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Rus Ioan prezintă avizul Comisiei 
privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecția mediului, conservarea monumentelor istorice și de 
arhitectură.  
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a temei de 
proiectare pentru obiectivul de investiții „Instalare sistem de iluminat 
arhitectural pe sediul Consiliului Judeţean Hunedoara”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 
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   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
  Nistor Laurențiu: 
  Mulțumesc și cu acest prilej pot spune că cei care doresc 
să mângâie broaștele, o vor face într-un mediu ambiental deosebit. Va 
fi iluminată și clădirea și de joi putem să trecem în fiecare zi la 
mângâiatul broaștelor. Iată că această investiție care le-a stat pe gât 
sau pe cap unora este făcută și se face într-un mod cu totul deosebit, 
profesional și cred că este bine făcută și trebuia făcută. Este centrul 
administrației județului Hunedoara - prefectură, consiliul județean și să 
avem în față un monument urât nu cred că dădea bine. 
 

 
 
 

XV. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea notei 
conceptuale și a temei de proiectare pentru obiectivul de investiții 
„Crearea infrastructurii verzi în perimetrul ansamblului Exploatarea 
Minieră Petrila”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Rus Ioan prezintă avizul Comisiei 
privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecția mediului, conservarea monumentelor istorice și de 
arhitectură.  
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 

Bălănesc Doinița Maria: 
   Domnule președinte, aș dori să vă mulțumesc pentru 
inițierea acestor proiecte, care reprezintă un prim pas în absorbția de 
fonduri europene pentru ansamblul istoric Mina Petrila, fonduri care vor 
duce și vor contribui la dezvoltarea Văii Jiului. Vă mulțumesc. 
  Nistor Laurențiu: 
  Vă mulțumesc și eu și vă promit că nu va fi singurul proiect. 
Așa cum ne-am angajat în fața consilierilor județeni și în fața populației, 
vom face multe, multe proiecte pe acest ansamblu numit Mina Petrila. 
Am mai spus-o și o repet, când am cumpărat Mina Petrila, fostul 
ministru al energiei îmi spunea că să nu am de gând să o pun în 
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funcțiune cumva. Nici nu se mai putea pune în funcțiune, dar trebuie să 
facem tot ce este posibil, să facem foarte multe proiecte și să atragem 
foarte mulți bani europeni pentru această activitate. Mulțumesc. Dacă 
mai sunt intervenții? 
    Nemaifiind alte intervenții cu privire la acest punct, se 
supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale 
și a temei de proiectare pentru obiectivul de investiții „Crearea 
infrastructurii verzi în perimetrul ansamblului Exploatarea Minieră 
Petrila”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
 
 

 
XVI. 

 
    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea privind 
aprobarea notei conceptuale și a temei de proiectare pentru obiectivul 
de investiții „Regenerare și revitalizare urbană în perimetrul 
ansamblului Exploatarea Minieră Petrila”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Rus Ioan prezintă avizul Comisiei 
privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecția mediului, conservarea monumentelor istorice și de 
arhitectură.  
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea privind aprobarea notei 
conceptuale și a temei de proiectare pentru obiectivul de investiții 
„Regenerare și revitalizare urbană în perimetrul ansamblului 
Exploatarea Minieră Petrila”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 
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   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31).  
 
 
 

XVII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea notei 
conceptuale și a temei de proiectare pentru obiectivul de investiții 
„Înființare centru de creativitate și inovare Robotics Hub prin 
consolidarea, reabilitarea și punerea în valoare a obiectivelor: c4 stația 
ventilatoare centru, c12 casa mașinii la skip nou, c18 puțul nou cu skip 
aflate în perimetrul ansamblului Exploatarea Minieră Petrila”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Rus Ioan prezintă avizul Comisiei 
privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecția mediului, conservarea monumentelor istorice și de 
arhitectură.  
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea notei conceptuale și a temei de 
proiectare pentru obiectivul de investiții „Înființare centru de creativitate 
și inovare Robotics Hub prin consolidarea, reabilitarea și punerea în 
valoare a obiectivelor: c4 stația ventilatoare centru, c12 casa mașinii la 
skip nou, c18 puțul nou cu skip aflate în perimetrul ansamblului 
Exploatarea Minieră Petrila”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

  Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
 
 
 

XVIII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
devizului general actualizat pentru obiectivul de investiții “Modernizare 
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DJ668A: Streisângeorgiu (DJ668) - Chitid - Boșorod – Luncani – Târsa 
- Costești (DJ705A), km12+410-15+410”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Rus Ioan prezintă avizul Comisiei 
privind organizarea, dezvoltarea urbanistică, realizarea lucrărilor 
publice, protecția mediului, conservarea monumentelor istorice și de 
arhitectură.  
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
  Nistor Laurențiu: 
  Eu mă gândeam că doamna Chivu mulțumește pentru 
aceasta. 
  Chivu Cristina: 
  Când e gata, la deschidere vin cu dumneavoastră. 
  Nistor Laurențiu: 
  Da? Să mai fim împreună. 
  Chivu Cristina: 
  O să fim. 
  Nistor Laurențiu: 
  O să fim? Bine. Doamne ajută! 
    Nemaifiind alte intervenții cu privire la acest punct, se 
supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea devizului general 
actualizat pentru obiectivul de investiții “Modernizare DJ668A: 
Streisângeorgiu (DJ668) - Chițid - Boșorod – Luncani – Târsa - Costești 
(DJ705A), km12+410-15+410”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 

 
 
 

XIX. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea statului 
de funcții al Spitalului Județean de Urgență Deva. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
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    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Ștefănie Maria prezintă avizul 
Comisiei pentru activități științifice, educație, culte, cultură, sport, 
tineret, sănătate, protecție socială. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
  Bădin Ion: 
  Domnule președinte, la acest punct nu particip la vot. 
  Demeter Ioan: 
  Domnule președinte, nici eu nu particip la vot. 
  Nistor Laurențiu: 
  Doamna Chivu? 
  Chivu Cristina: 
  Nu știu dacă a plecat sau nu domnul manager, dar voiam 
să vă aduc iar în atenție problema de la Călan. Din ce am văzut pe 
organigramă, pentru punctul UPU de la Călan sunt doi medici, 
amândouă posturile fiind ocupate. Noi, în momentul acesta, avem un 
singur medic la Călan. Dacă ar fi să vină altul, nu poate să dea 
concurs, pentru că postul este ocupat. Voiam să știu care este exact 
situația, de ce nu se mai mișcă nimic în direcția aceasta? 
  Nistor Laurențiu: 
  Cred eu că este cel mai corect să-i dau cuvântul 
managerului spitalului județean, să ne spună. 
  Stoica Mariș Emil: 
  Sunt două posturi, sunt doi medici, doar că unul este la 
Deva. Dar luna viitoare o să meargă la competență un an, pentru 
medicină de urgență și atunci rămâne tot un medic la Călan. Deci nu 
am cum să-l vacantez, în condițiile în care medicul, care e doctorița 
Opriș, este pe partea de… 
  Chivu Cristina: 
  Să o transferați. 
  Stoica Mariș Emil: 
  Să o transfer unde? Dacă o transfer, trebuie să o transfer 
cu post cu tot și rămâne un singur post. 
  Nistor Laurențiu: 
  Domnule manager, să luăm în considerare și într-un viitor 
cât mai scurt să găsim posibilitatea ca și la Călan să avem doi medici. 
Cu unul este greu să faci față. Trebuie să fim obiectivi, deși este 
aproape de Hunedoara, la 10 kilometri, dar de ce - dacă este 
posibilitatea să facem în Călan - de ce să mai trimit oamenii până la 
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Hunedoara? Să găsim posibilitatea, de aia trebuie să ne punem capul 
la gândire, nu ținem capul numai să nu ne plouă în gât, să mai și 
gândim cu el și să facem treabă. Aveți tot sprijinul meu. Vă rog. 
  Stoica Mariș Emil: 
  Problema mare este cu medicii de urgență, fiindcă sunt 
foarte puțini în stadiul de rezidențiat și nu numai noi, dar nu găsim nici 
pentru urgență Deva. Am scos trei posturi și nu au venit, nici pentru 
Călan și nici pentru Ilia, nu are nici Hunedoara. Este o problemă de 
medici. 
  Nistor Laurențiu: 
  Revenim în fiecare lună și scoatem la concurs postul de la 
urgență. Odată și odată, careva tot își găsește apetitul de a veni spre 
Deva. Hai să facem, să nu stăm! Să nu facem un concurs acum și 
peste trei luni altul; hai să facem lună de lună un concurs, că nu se știe 
de unde se ivește un medic, care probabil nu ar fi citit pe site-ul vostru 
că este concurs pentru medici la urgență și poate găsim ceva. Sigur că 
și eu aș fi de acord cu dumneavoastră, nu putem să desființăm urgența 
de la spitalul județean să nu aibă complet pe urgență, fiindcă este spital 
județean de urgență și vin din tot județul, toate cazurile grele se trimit la 
Spitalul Județean de Urgență Deva. Dar nu ne împiedică cu nimic să 
avem și la Călan și la Ilia. Mulțumesc domnule manager. 
  Stoica Mariș Emil: 
  Si eu mulțumesc. 
  Nistor Laurențiu: 
  Alte intervenții dacă sunt? Da, doamna Chivu. 
  Chivu Cristina: 
  Doar o completare: să știți cu eu am avut niște informații de 
la urgență de la Călan, că atunci când au funcționat în formulă 
completă, să știți că undeva la 90% din cazuri nu au mai plecat mai 
departe și au degrevat astfel și spitalul de la Hunedoara și spitalul de la 
Deva. Deci nu-i că nu folosește, aveau trei, patru mii de pacienți, dintre 
care poate 100, 200 plecau mai departe, cazurile cu adevărat grave, 
celelalte erau rezolvate acolo. Mulțumesc. 
  Nistor Laurențiu: 
  Am înțeles și v-am promis și eu și domnul manager că ne 
ocupăm de treaba asta. Încă o dată repet: îmi doresc ca aceste 
cabinete de urgență și la Călan și la Ilia să funcționeze. De la intrare în 
județ și până la Ilia toți vin acolo la urgență. Călanul la fel, dacă avem 
urgență la Călan, de ce să mai ducem oamenii la Hunedoara? Cazurile 
grave și deosebite sigur că o să vină spre spitalul județean din Deva, 
dar cazurile care se pot rezolva la Călan, să le putem rezolva acolo. 
Mulțumesc mult. 
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    Nemaifiind alte intervenții cu privire la acest punct, se 
supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea statului de funcții 
al Spitalului Județean de Urgență Deva: 
    Domnii consilieri județeni Bădin Ion și Demeter Ioan nu 
participă la adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul 
voturilor exprimate la acest punct este 29. 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(29). 
 
 
 

XX. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind însușirea în 
patrimoniul Județului Hunedoara a bunurilor rezultate în urma finalizării 
obiectivului de investiții “Restaurare Castel Nopcsa, sat Săcel, comuna 
Sântămăria – Orlea, județul Hunedoara”. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind însușirea în patrimoniul Județului 
Hunedoara a bunurilor rezultate în urma finalizării obiectivului de 
investiții “Restaurare Castel Nopcsa, sat Săcel, comuna Sântămăria – 
Orlea, județul Hunedoara”: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
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XXI. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
situațiilor financiare pe anul 2023 ale SC APA PROD SA Deva. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Domnul consilier județean Petruș Adrian prezintă avizul 
Comisiei privind servicii publice, societăți și regii autonome, turism. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
  Nistor Laurențiu: 
  Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră? Vă rog 
doamna Chivu. 
  Chivu Cristina: 
  Aș vrea încă o dată să întreb: care sunt prioritățile prin care 
domnul director Apa Prod își dorește să scadă pierderea din rețea? Am 
văzut că avem profit. Poate ar fi bine - dacă se vor face investiții, astfel 
încât rețelele să nu mai fie atât de mult pe pierdere - să putem scădea 
puțin prețul la utilități în viitor. Să scădem presiunea de pe cetățean, 
pentru că au crescut foarte mult și o companie de utilitate publică nu 
trebuie tratată ca un SRL,să aibă neapărat profit, cu orice cost. 
  Nistor Laurențiu: 
  Domnul director general, vă rog? 
  Gligor Dorin Oliviu: 
  Da, răspund eu, chiar dacă fac acum precizarea că nu voi 
vota la acest punct. Nu aș fi participat nici la dezbatere, dar e vorba de 
situații financiare și întrebarea e legată de pierderile volumetrice de 
apă. Impactul pierderilor la care faceți referire este de aproximativ 
1,5%, cam asta e ponderea pierderilor volumetrice de apă în prețul 
financiar al metrului cub de apă. Avem un program, spun eu, complex 
de reducere a acestor pierderi, pornind sigur de la înlocuirea rețelelor - 
sunt rețele de peste 50 de ani care, categoric, pierd volume de apă - și 
mergând până la instrumente moderne de detectare a acestor pierderi. 
Vreau să spun că anul trecut, - da, asta a trecut așa cumva pe lângă 
noi - echipa Apa Prod a câștigat locul I pe țară pentru cea mai bună 
echipă de detectare a pierderilor din România. In modul acesta 
muncim, avem un plan de afaceri care spune că în anul 2026 vom 
ajunge cu pierderile de apă la 25-26%. Nivelul actual de pierderi este la 
nivel, să spun așa, cvasigeneral același în România; că discutăm de 
Deva sau de Cluj sau de ce oraș doriți dumneavoastră, cam pe aici se 
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situează nivelul pierderilor. Dar repet - și cu asta închei - dacă 
pierderile ar fi 0 ceea ce nu există niciunde în această lume, prețul ar 
scădea cu 1,5%, dar muncim și pentru asta. Mulțumesc. 
   Chivu Cristina: 
  Dar spuneți vă rog și nivelul pierderilor dacă tot ați adus 
asta în discuție procentual. 
  Gligor Dorin Oliviu: 
  De la Cluj la Deva sau unde doriți dumneavoastră, nivelul 
pierderilor este de aproximativ 48%, conținând și consumuri 
tehnologice. Dar campania asta de reducere a pierderilor, în primul 
rând - asta așa ca să ne lămurim - e pentru conservarea surselor de 
apă. Astăzi poluarea, contaminarea, ne poate duce, dacă nu avem grijă 
de aceste resurse, la insuficiența lor. Acesta este nivelul de pierderi, 
dar și spălări de filtre, spălări de rețele și ceea ce înseamnă pierderile 
tehnologice. 
  Nistor Laurențiu: 
  Eu, la ora actuală, dacă eram director general la Apa Prod. 
îi răspundeam doamnei consilier județean în felul următor: doamna 
consilier județean, să știți că județul Hunedoara are acum, la data la 
care vorbim, în implementare un proiect de 180 milioane euro fără 
TVA, tocmai pentru repararea conductelor de aducțiune apă potabilă și 
repararea conductelor de canalizare. Faptul în sine că avem acest 
proiect și se va face în nordul județului, felicit Valea Jiului și îl felicit pe 
Costel Avram pentru că acum trei ani de zile am încheiat în Valea Jiului 
un asemenea proiect și am fost primul județ din România care am 
încheiat un asemenea proiect pe fonduri europene de 124 milioane 
euro. Deci iată că sigur că domnul director a fost mai timid. Trebuie să 
fiți mai bătăios un pic, fiindcă tot ce ați făcut și ați atras aceste fonduri 
europene sunt datorită rezultatului muncii voastre și este strigător la cer 
când mai auzi pe unii politicieni că mărim salariile, dăm nu știu ce 
dividende pentru ei, de aia crește prețul apei. Nu domnilor colegi, prețul 
apei este stabilit în toată țara cum crește, nu o să fim noi mai mari ca în 
alte părți, fiindcă prețul la energie a crescut, prețul la utilaje crește, deci 
nu putem tot să scădem. Dar nu a crescut prețul apei în județul 
Hunedoara nici la valoarea unei cafele. Așa că, cu politica asta să o 
lăsăm mai aparte, decât să tot mințim! Că probabil minciuna este 
specifică politicienilor, dar trebuie să mai spunem și lucruri adevărate. 
Dacă anul acesta ne apucăm de implementarea acestui proiect 
deosebit de mare pentru tot nordul județului, de 188 milioane euro fără 
TVA, atenție! și terminăm această lucrare va fi deosebită. Astăzi, în 
Valea Jiului te uiți pe un perete la un ecran mare și vezi în orice clipă 
dacă sunt pierderi, dacă scade nivelul de apă din lac, dacă e ceva 
intervenție pe undeva pe la o casă; așa va fi și în restul județul. Dar 
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sigur că nu le poți face pe toate deodată și dacă le făceam toate 
deodată, nu mai avea ce să spun acum, când candidez. Dar acest 
proiect ne luptăm cu el și îl implementăm peste câteva luni, suntem în 
licitație. Nu l-am făcut pentru campania electorală, că ne zbatem cu 
acest proiect de doi ani de zile, până am obținut fonduri, până am făcut 
licitații, deci lucrăm de doi ani de zile ca să facem un proiect deosebit. 
Un asemenea proiect, cum l-am făcut împreună cu specialiștii de la 
Apa Prod și specialiștii mei de aici din consiliul județean, nu-l faci într-o 
lună, în două, în cinci, în zece luni. Durează și bineînțeles că și 
implementarea proiectului ca atare mai durează un an, doi; dar după 
ce-l avem, putem să spunem exact ce a spus doamna Chivu, că nu mai 
putem să ne lăudăm cu pierderi, ci dimpotrivă, atunci vom spune că nu 
vom mai avea pierderi. Că, dacă vreți să vă dau un exemplu, vă cruciți 
câți metri cubi de apă intră și câți metri cubi de apă se plătesc de către 
un UAT; restul - ce să faci? - sunt pierderi, asta este. Dar sperăm ca și 
acest proiect să-l ducem la bun sfârșit, în așa fel încât să eliminăm 
pierderile; nu pentru noi, pentru mine, că sunt președinte, sau 
dumneavoastră consilieri județeni, pentru cetățenii acestui județ, pentru 
care ne-am asumat și ne asumăm niște responsabilități. Dacă mai sunt 
alte intervenții? 
  Socaci Andrei: 
  Domnule președinte, vă rog să se consemneze că nu votez 
la acest punct. 
  Nistor Laurențiu: 
  Mă gândeam că vrei să intervii. 
  Socaci Andrei: 
  Mulțumesc. 
  Gligor Dorin Oliviu: 
  Sper că ați reținut și la mine, să consemnați că nu votez. 
  Nistor Laurențiu: 
  Da, am reținut. 
    Nemaifiind alte intervenții cu privire la acest punct, se 
supune la vot proiectul de hotărâre privind aprobarea situațiilor 
financiare pe anul 2023 ale SC APA PROD SA Deva: 
    Domnii consilieri județeni Gligor Dorin Oliviu și Socaci 
Andrei nu participă la adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât 
numărul voturilor exprimate la acest punct este 29. 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(29). 
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XXII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea 
rectificării bugetului propriu al Județului Hunedoara pe anul 2024, 
precum și modificarea programului de investiții, anexă la buget. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului propriu al 
Județului Hunedoara pe anul 2024, precum și modificarea programului 
de investiții, anexă la buget: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
 

 
 

XXIII. 
 

    Se prezintă proiectul de hotărâre privind utilizarea 
excedentului anual al bugetului propriu al judeţului Hunedoara rezultat 
la închiderea exerciţiului bugetar  al anului 2023, ca sursă de finanţare 
a cheltuielilor secţiunii de dezvoltare prevăzute în bugetul propriu al 
judeţului Hunedoara pe anul 2024. 
    Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind utilizarea excedentului anual al bugetului 
propriu al judeţului Hunedoara rezultat la închiderea exerciţiului bugetar  
al anului 2023, ca sursă de finanţare a cheltuielilor secţiunii de 
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dezvoltare prevăzute în bugetul propriu al judeţului Hunedoara pe anul 
2024: 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(31). 
 
 
 

XXIV. 
 
    Se prezintă proiectul de hotărâre privind darea în 
administrarea Direcției Generale de Administrare Monumente și 
Promovare Turistică a Județului Hunedoara a construcției „Stație de 
salvare” ce aparține domeniului public al Județului Hunedoara. 
     Se prezintă punctul de vedere al comisiilor de specialitate: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria prezintă 
avizul Comisiei de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanțe, 
administrarea domeniului public și privat al județului. 
    Doamna consilier județean Dobra Ramona Andreea 
prezintă avizul Comisiei juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor omului și a libertăților cetățenești. 
  Bălănesc Doinița Maria: 
  Nu particip la vot. 
    Nefiind intervenții cu privire la acest punct, se supune la vot 
proiectul de hotărâre privind  darea în administrarea Direcției Generale 
de Administrare Monumente și Promovare Turistică a Județului 
Hunedoara a construcției „Stație de salvare” ce aparține domeniului 
public al Județului Hunedoara: 
    Doamna consilier județean Bălănesc Doinița Maria nu 
participă la adoptarea acestui proiect de hotărâre, astfel încât numărul 
voturilor exprimate la acest punct este 30. 

- Cine este pentru ? 
- Împotrivă ? 
- Abţineri ? 

   Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate de voturi 
(30). 
 
  Nistor Laurențiu: 
  Și ultimul punct întrebări, interpelări cine dorește. Dacă nu 
sunt, înseamnă că este bine.  
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    Nu închei ordinea de zi, până nu vă anunț un lucru 
deosebit. Stimați colegi, în data de 9 – 10 mai avem Conferința 
Internațională Avram Iancu. Se împlinesc 200 de ani de la nașterea 
eroului nostru, marele om Avram Iancu, și facem această conferință 
internațională și vă invit să participați cu drag și cu mult interes. Vă 
anunț că participă 10 academicieni din țări străine, care să vorbească 
despre viața și activitatea lui Avram Iancu. O facem împreună cu 
Academia Română, împreună cu Universitatea din Cluj. În special 
domnul profesor Bolovan și domnul președinte al Academiei Române 
Ioan Aurel Pop se implică foarte mult în această acțiune și cred că 
suntem mândri că avem asemenea personalități la o asemenea 
conferință. Rugămintea mea este să participe toți consilierii, cu familii, 
cu cine vreți, puteți veni. Vedeți că intrarea nu este cu bani, intrarea 
este gratuită, dar de câte ori am văzut intrări gratuite sala era cam 
goală. Eu sper ca niciun consilier județean să nu lipsească, mai ales că 
este vorba de interesul nostru pentru marele nostru erou Avram Iancu. 
Da, îmi spune domnul Costel Avram să vă transmit și ora: 9,30 la 
Teatrul din Deva și sper ca sala să fie neîncăpătoare. Aviz celor care 
trebuie să urmăriți aceste activități, această desfășurare: să fim cu 
adevărat gazde bune și să se ducă vestea că în județul Hunedoara 
chiar se fac acțiuni  deosebite.  
    Dacă nu mai sunt întrebări și interpelări, declar închise 
lucrările ședinței. Vă mulțumesc din suflet pentru participare și, având 
în vedere că până la Paște nu ne mai întâlnim, vă doresc de acum 
Paște fericit la toată lumea, multă sănătate și împliniri la toată familia 
dumneavoastră, la toți cei dragi, să vă dea Dumnezeu  multă sănătate, 
Doamne ajută și să ne vedem cu bine! 
 
 
 
  PREȘEDINTE,             SECRETAR GENERAL AL  JUDEȚULUI, 
Laurențiu Nistor                      Daniel Dan 
 


